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Referat fra 50. bestyrelsesmøde i G/F INDKILDEN  
 
Mødeleder: Flemming Kristensen, Referent: Peder Søndergaard 
Dato: Torsdag, den. 14. Juni 2018. Hos Carsten S. Varighed: 19.00 – ca. 22.00 

 
Indbudte: Flemming Kristensen, Peder Søndergaard, Lars Ørsnes Christensen,  
Carsten Schmidt, Lise Frost, Carsten Riis, og Lise H. Guldbæk. 
 
Ikke til stede: Louise Holm og Thomas Buus Andersen. 
 
 
Bestyrelsesmøde: 
 

Næste møde: 
 
Dato: Torsdag, den 23. august 2018 hos Lise Frost. Varighed: 19.30 - ca. 22.00 

 
1. Diverse v/formanden. 
 

1. Generalforsamling 2018: 
Forløb tilfredsstillende og i god ro og orden.  

a. Konstituering  
Formand  : Flemming Kristensen 
Næstformand: : Peder Søndergaard 
Økonomi  : Lars Ørsnes Christensen 
Park og event  : Carsten Schmidt 
Familie m.m.  : Louise Holm 

 
Velkomst til ny bestyrelsessuppleant Lise H. Guldbæk. 

 
Tak til  for forplejning.  

 
2. Evaluering af generalforsamlingen herunder besøg af betjentene vedr. Nabohjælp. 

 
  Tilfredsstillende forløb. 
 

Henvendelsen til firmaet Rationel Vinduer gav faktisk ingen resultat. Man kunne kun henvise til anvendelse 
af PN-sikringsbeslag eller eftermontering af børnesikring på grebene. Ellers henviste man til trælaster og 
byggemarkeder. 
 
Der udsendes info vedr. NABOHJÆLP til beboer efter Skt. Hans.     Peder 

 
 

3. Ansøgninger til bestyrelsen. 
 

  Ansøgning om isætning af port + diverse fra nr. 90 er godkendt. 
 

4. Til salg: 
 

Ingen kendte. 
 
 
2. Økonomi: 
 

1. Status:  
 

Budgetopfølgning 2018.  
 

OK. 
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3. Park og event.: 
 

1. Skt. Hansfest og arbejdsdag.          Carsten S. 
  Opgaver:  

 
• Fjernelse af ukrudt og klipning af diverse træer. 
• Telt – afhentning og opsætning + borde. 
• Buskrydder – areal op mod banen ryddes. 
• Trimning af legeplads 
• Kl. ca. 17.45 - Modtagelse af mad og opsætning. 

 
Fredag eftermiddag - Afhentning af hoppeborg. 

 
 

Sidste Erindringsskrivelse om tilmelding til Skt. Hans festen sendes 15/06 Peder  
 

2. Bjørneklo. 
Der tages kontakt til Aalborg kommune om deres intentioner i år vedr. bekæmpelse af  
Bjørneklo på bredden af Indkildestrømmen.       Flemming 

 
4. Diverse: 

 
1. Opfølgning på skadedyrssituationen samt handling. (2 tilbud modtaget.).      

Tilbud udsendes til beboerne. Interesserede tilmelder sig og interesselister videregives til  
leverandør. Herefter er aftale om installation og betaling overgået til privat regi.   Peder 

 
 
2.  Dræning af fællesarealer! (2 tilbud modtaget.).        Peder 
 

Den ene tilbudsgiver kontaktes om pris for færdigt arbejde af én streng eller bare  
gravearbejde og levering af materialer. 

 
3 Persondataforordning. 

DEAS kræver 2350 kr. for indgåelse af Databehandleraftale.      
   
Bestyrelsen vægrer sig ved at skulle betale så meget for en aftale af denne type og  
efter at Lars har forhandlet med DEAS er beløbet blevet reduceret med 50%. 

 
Det undersøger dog om ikke det er DEAS ansvar at lave denne Databehandleraftale u/b. 
så vi i givet fald vil få tilbagebetalt vores betaling.       Lise H.G 

 
4. Eniig/Bredbånd Nord.            

Der arbejdes ihærdigt på at få en aftale i stand med en 50/50 Mbit forbindelse til 159 kr.  Peder 
 
5. Glatførebekæmpelse / græsslåning. (Oplæg fra CR i mail af 26/04 2018). 
 

DEAS kontaktes for en juridisk vurdering af grundejerforeningens ansvar i forbindelse med 
glatførerbekæmpelse eller mangel på samme.        Lars 
Grundejerforeningens dækning af glatføreruheld hos Codan forsikring undersøges.  Carsten R.  

 
Ny tilbud om 3 årig kontrakt vedr. græsslåning med GS-nord vurderes i forhold til tilbud  
fra Hede Danmark.           Carsten S.  
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6. Indkildens Spildevandslaug (Duelco huse). (Oplæg fra CR i mail af 06/04 2018) 

Aalborg kommunes rådmand kontaktes for muligheden for at få nedlagt Indkildens  
Spildevandslaug (Duelco husene).         Carsten R. 
 
Duelco husene skal have valgt et nyt bestyrelsesmedlem efter at Arne P. Jensen er fraflyttet? 

 
 
Aktiviteter/kommende aktiviteter 
 

Oprensning af kloakker. Skal ske hvert andet år. Næste gang i 2019 
Pleje af allètræerne efter 3-4-5 år (se mail fra Gug Planteskole af 25/09 2014)   Næste gang i 2019 
Udskiftning af lyskilder i gadelamperne.  Næste gang i 2018 

 


